
Protokół Nr V/14

z V sesji   Rady Miejskiej w Pabianicach, która odbyła się 29 grudnia 2014r. w sali 
nr 4 Urzędu Miejskiego, ul. Zamkowa 16 w Pabianicach.

Stan radnych – 22
Obecnych     -  20 ( zał. nr 1)

Ad. 1
Przewodniczący  Rady Andrzej Żeligowski – o godz. 10.00 otworzył V sesję Rady 
Miejskiej w Pabianicach. Powitał radnych i gości zaproszonych.

Ad. 2
Przewodniczący obrad  Andrzej Żeligowski -radni otrzymali rozszerzony porządek 
obrad. ( zał. nr 2). Nie było uwag do porządku, przyjęto porządek. Poprosił  radnych
o wskazanie uchwał do głosowania imiennego- nie było wskazania.

Ad.3
Protokół  został wyłożony w Biurze Rady w ustawowym terminie. Do protokółu Nr 
II/14 z 8. 12. 2014r. nie było uwag, przyjęto.

Ad.4
Do Komisji Uchwał  i Wniosków zaproponowano radnych: 
Adama Kaczorowskiego, Bożennę Kozłowską, Joannę Kupś.
Radni wyrazili zgodę na pracę w ww. komisji.

Głosowanie: za przyjęciem składu komisji- 20, przeciw-0, wstrzymało się-0.  
Przyjęto.

Ad. 5 
Informacja Prezydenta o ważniejszych decyzjach i zarządzeniach podjętych od 
16.12.2014r.  (zał nr 3).
Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- poinformował, że:
- śmieci na  ul. Wspólnej zostały usunięte.
-sprawa lokalu dla Warsztatów Terapii Zajęciowej-proponowany jest lokal na ul. 
Konopnickiej, w tym tygodniu  będzie potwierdzenie czy są zainteresowani. 
Potrzeba 200-300 tys zł na remont.
-sylwester miejski – była podjęta próba  organizacji ale nikt  nie podjął się ochrony i 
nie będzie sylwestra. Pokaz sztucznych ogni będzie zorganizowany przez Fabrykę 
Wełny.
-Sekretarz Miasta przekaże od 2.01.2015r zmieniły się godziny pracy urzędu. 
-zarządy  będą odbywały się w poniedziałki o godz. 10.00.
-rolę Skarbnika pełni Katarzyna Muszyńska, rolę doradcy Prezydenta pełni Karol 
Klimek. Odbędzie się konkurs na: pełnomocnika nad spółkami i rzecznika 
prasowego. Przedstawił zastępców Prezydenta: I- zastępca Aleksandra 
Jarmakowska – Jasiczek oraz II zastępca - Maciej Łuczak.
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Sekretarz Paweł Rózga- przedstawił zarządzenie  z 24.12.2014r. o powołaniu 
zastępców prezydenta.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- poinformował, że sprawy społeczno- 
edukacyjne podlegają pani  A.Jarmakowskiej, Panu  M.Łuczakowi między innymi 
sprawy wydziału gospodarki nieruchomościami, sprawy lokalowe, urbanistyki oraz 
zakłady.

Ad. 6
zapytania , interpelacje i wnioski radnych.
Radny Piotr Roszak-poprosił o  uzupełnienie tematu WTZ-ów,  jakiś realny termin 
określić.
Cieszy się, że Wydział Promocji podlega Prezydentowi, a nie rzecznikowi. Dni 
Pabianic będzie organizował  MOK czy wydział.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- wypracujemy zasady, na te chwilę nie 
chce przesadzać.
Sprawa lokalu WTZ- harmonogram jest przygotowany, chciałby  raz podjąć decyzję 
i w I połowie roku zakończyć. Robimy inwentaryzację i projekt przebudowy obiektu  
i latem żeby  hufiec i WTZ mogły się tam przeprowadzić.

Radna Monika Cieśla- zdarzył się  nieszczęśliwy wypadek na ul. Kilińskiego, w 
czyim zarządzie jest  ten chodnik.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- toczą się czynności prowadzone przez 
policję, ul. Kilińskiego  jest drogą wojewódzką ale  chodniki trudno powiedzieć. 
Będzie to wyjaśnione.

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski- dzisiejsze uchwały nie były opiniowane 
w komisjach. Poprosił radę o wyrażenie zgody,aby procedować bez opinii komisji 

Głosowanie: za wyrażeniem zgody -19,przeciw-1, wstrzymało się- 0. Przyjęto.

Ad.7
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska- wydatki nie zrealizowane do końca roku 
wygasają jednak ustawa daje możliwość tzw. instytucji wydatków nie wygasających
wszystkie nie zrealizowane w danym roku można zrealizować do  30.06. 
następnego roku, środki na ten cel  znajdują się na odrębnym rachunku.

    P  rzedstawiła projekt uchwały w sprawie   ustalenia wydatków 
niewygasających z upływem roku  budżetowego 2014 - proj. nr 1.  (zał. nr 4)
Dotyczy remontu części sieci trakcyjnej linii tramwajowej w Pabianicach. Jest to 
kwota 323.884 zł, Ostateczny termin realizacji 31.05.2015r.
Głosowanie za podjęciem uchwały -za 20,  przeciw-0,  wstrzymało się-0. Podjęto 
uchwałę Nr  V/30/14 (zał. nr 5)
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Ad.8
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska-  przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie   ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku  budżetowego 
2014 - proj. nr 2   (zał. nr 6)
Dotyczy rewitalizacji Parku Hadriana w Pabianicach. Jest to kwota 187.498 zł, 
Ostateczny termin realizacji 30.06.2015r.

Głosowanie za podjęciem uchwały -za 20,  przeciw-0,  wstrzymało się-0.Podjęto 
uchwałę Nr  V/31/14 (zał. nr 7).

Ad.9
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska  przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie   ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku  budżetowego 
2014 - proj. nr 3   (zał. nr 8)
Dotyczy III etapu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego teren ograniczony ul. Piłsudskiego, projektowaną (9KDZ1/2), 
Widzewską, Pietrusińskiego, Warszawską, Kapliczną, Żwirki i Wigury, Konopną, 
Garncarską, Gdańską, Stary Rynek, Zamkową w Pabianicach. Jest to kwota 
18.450 zł, Ostateczny termin realizacji 30.06.2015r.

Radna Monika Cieśla- zadanie jest od kilku lat realizowane kiedy będzie 
wprowadzone w życie.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz-jest  to  dzielnica przemysłowa, 
wstrzymanie wynika z uzgodnień zewnętrznych i zgodności ze studium, była 
zmiana kategorii dróg, była droga krajowa, zmieniona na naszą i teraz znowu  jest 
jako droga krajowa i te uzgodnienia wymagały czasu. Mamy  nadzieję, że 3 etap do
czerwca w 2015r.  powinien być uchwalony. Zależy ile wyłożeń i ile poprawek 
będzie.

Głosowanie za podjęciem uchwały -za 20,  przeciw-0,  wstrzymało się-0 Podjęto 
uchwałę Nr  V/32/14 (zał. nr 9).

Ad.10
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska-  przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie   ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku  budżetowego 
2014 - proj. nr 4   (zał. nr 10)
Dotyczy zakupu ławek łukowych na placu zabaw w Parku im. J. Słowackiego w 
Pabianicach. Jest to kwota 8.610 zł, Ostateczny termin realizacji 30.04.2015r.

Radny Tadeusz Feliksiński- ile tych ławek będzie zakupionych.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- nie wie dokładnie ile,  jest  parenaście szt. 
to miejsce wokół placu zabaw ławki są łukowe bo plac zabaw jest  okrągły.
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Głosowanie za podjęciem uchwały -za 20,  przeciw-0,  wstrzymało się-0 Podjęto 
uchwałę Nr  V/33/14 (zał. nr 11).

Ad.11
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska-  przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie   zmian budżetu miasta Pabianic na 2014 r. - proj. nr 5.  (zał. nr 12)
Zmiana planu finansowego po stronie przychodów  wynika z zwiększenia :
-   planowanych wpływów  z   usług -100.000 zł 
-   refundacji  wynagrodzeń osób zatrudnionych w ramach umów z Powiatowym
Urzędem Pracy -   60.000 zł 
Uzyskane  wpływy przeznacza się na zwiększenie planu kosztów  zakupu usług
pozostałych wynikającego z większej ilości wykonywanych usług w ramach zleceń
z Urzędu Miasta – 160.000 zł. Zwiększeniu ulega zarówno po stronie przychodów  i
kosztów   kwota  odpisów  amortyzacyjnych   naliczanych  od  środków  trwałych
otrzymanych w trakcie 2014 r – 300 zł.

Głosowanie za podjęciem uchwały -za 20,  przeciw-0,  wstrzymało się-0 Podjęto 
uchwałę Nr  V/34/14 (zał. nr 13).

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- do poprzedniej uchwały będzie zakup 10 
ławek łukowych.

Ad.12
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska - przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie   zmian w  budżecie miasta Pabianic na 2014 r. - proj. nr 6   (zał. nr 14)
W Zespole Inżyniera Miasta nastąpią zmiany w przesunięciu środków dot. kwoty 
48.000 zł, zmniejszenie jest w ubezpieczeniu infrastruktury tramwajowej, a 
zwiększenie w oświetleniu ulic i placów miejskich.

Głosowanie za podjęciem uchwały -za 20,  przeciw-0,  wstrzymało się-0 Podjęto 
uchwałę Nr  V/35/14 (zał. nr 15).

Ad.13
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska - przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie   zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014 r. - proj. nr 7.  (zał. nr 16)
Przedłożony  projekt  uchwały  dotyczy  przeniesień  między  klasyfikacjami
budżetowymi.
Wynika on z konieczności  zwiększenia planu w Kancelarii  Prezydenta Miasta w
związku  z  uzupełnieniem   kwot  w  planie  wydatków  bieżących,  które  zostaną
przeznaczone  na  zobowiązania  konieczne  do  realizacji  do  końca  roku
budżetowego. Dot. kwoty 60.000 zł.

Radna Bożenna Kozłowska- czego dotyczą te wydatki.

Sekretarz Paweł Rózga- oszczędności powstały przez cały rok w Straży Miejskiej
bo  obsługa  była  o  2  etaty  mniejsza  niż   zakładano,  konkurs  ogłoszono  w
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październiku,  drugi  w  styczniu.  Środki  zostaną  przeznaczone  na   uzupełnienie
Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych,  obsługę postępowania do sądu,
są to obligatoryjne wpisy, odzyskiwanie VAT przez urząd.

Głosowanie za podjęciem uchwały -za 20,  przeciw-0,  wstrzymało się-0.Podjęto 
uchwałę Nr  V/36/14 (zał. nr 17).

Ad.14
Odpowiedzi na zapytania nie było.

Ad.15
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski– odczytał komunikaty dla radnych:

 Informacje o terminach posiedzeń komisji i sesji będą przekazywane
mailowo. Proszę o sprawdzanie swoich skrzynek pocztowych. Ponadto
informacje są publikowane w BIP.

 termin na złożenie oświadczeń majątkowych mija 30 grudnia 2014 r. 

 W dniu 12 stycznia 2015 r. o godz. 14.00 -18.00 w sali  nr 4 Urzędu
Miejskiego  odbędzie  się  szkolenie  dla  radnych,  które  przeprowadzi
wykładowca z Uniwersytetu Łódzkiego.

 Sesja budżetowa odbędzie się 29.01.2015r. ( czwartek)

Ad.16
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski  o godz. 10.45  zamknął V sesję Rady 
Miejskiej w Pabianicach.

Załącznik Nr 18 -teczka Komisji Uchwał i Wniosków (zał. nr 18).

Załącznik nr -Płyta CD (zał. nr 19).

Załączniki  do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Pabianicach 
 ul. Zamkowa 16.   

Protokółowała :                                                                 Przewodniczył:

Monika Ludziejewska                                                    Andrzej Żeligowski
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